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bezig plannen voor de nieuwbouw. De geobjectiveerde en concrete plannen 

van HFC zijn pas heel recent en na aandringen van de wijkraad bekend 

geworden in de wijk. Sindsdien hebben wij onze zorgen en bezwaren direct 

gemeld en HFC gevraagd pas op de plaats te maken en eerst het gesprek aan 
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